
Hej medlemmar och köande, 
 
först vill jag beklaga att vi i midsommarhelgen behövde störa med ett SMS om 
dieselutsläpp i hamnen. SMS är vår möjlighet att snabbt nå ut med budskap som behöver 
uppmärksammas och jag kan lova att vi inte ska spamma i onödan. Såvitt vi kan bedöma 
pågår inte längre något utsläpp i hamnen, men vi håller förstås kontinuerligt våra vatten 
under uppsikt. Tänk på att hantera bränslen och andra miljöskadliga substanser korrekt. 
 
I dessa dagar har många av oss semester och tar en tur med båten. För att vi ska kunna erbjuda 
gästande båtar plats och därmed tillföra vår förening värdefulla intäkter, är det viktigt att du 
grönmarkerar din plats vid avfärd. Skicka sedan ett SMS till hamnkaptenen Fredrik på 070-631 68 80 

ett par dagar innan du väntas åter, så ändrar han skylten till rött igen. Skicka även SMS på samma 
nummer vid akuta ärenden i sommar, då hamnkontoret inte alltid är bemannat.  
 
 
Tack för all respons kring Hamndagen den 6 juni. Den verkar väldigt uppskattad och vi 
hoppas därför kunna återkomma med evenemanget nästa år igen. Det är väldigt trevligt 
att kunna samverka med andra aktörer i hamnen. Exempelvis serverade Kullavik 
Sjöscoutkår 400 korvar med bröd och Restaurang PIR delade ut en massa glass. Och så 
bjöd vi förstås på traditionsenliga nationaldagsbakelser. Magnus Rassy hälsar förresten 
att han gärna kommer och visar upp nya Hallberg-Rassy 69 nästa år. 
 
Å hela styrelsens vägnar vill jag önska er alla en skön sommar med härligt båtliv i 
gynnsamma vindar och gott väder. 
 
Vi ses i hamnen! 
 
Joakim Hermansson 
Ordförande 
Kullaviks Hamn ekonomisk förening 


